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BAVARIA YACHTS virtuelle Rundgänge. 
Kommen Sie an Bord unserer Yachten.

BAVARIA YACHTS virtual tours. 
Welcome aboard our yachts.

www.bavariayachts.com/sailing-yachts
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STEP ABOARD
START YOUR 
EXPERIENCE

Enjoy it

BAVARIA  
CRUISER LINE



DIE CRUISER LINE

Die BAVARIA CRUISER Line gehört zu den erfolgreichsten Produkt-
linien von BAVARIA YACHTS. Mit mehreren Awards ausgezeichnet, 
stellt die CRUISER Line ihre hervorragenden Segeleigenschaften 
und ihre hohe Qualität immer wieder unter Beweis. 2020 geht die 
Linie nun mit sportlicherem Look und neuen Highlights im Standard 
an den Start.

The BAVARIA CRUISER Line is one of our most successful product 
lines at BAVARIA YACHTS. Distinguished with several awards, the 
CRUISER Line has repeatedly demonstrated its outstanding sailing 
performance and high quality. In 2020, the line is to be produced in a 
sportier look with new highlights included in the standard series.
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PASSION

Passion made: BAVARIA YACHTS unites our passion, dedication and 
enthusiasm, which are behind each individual BAVARIA yacht.

QUALITY

Experience, precision, commitment, and cutting-edge technologies 
ensure the excellent quality of each BAVARIA yacht.

FASCINATION

We are BAVARIA: We do our utmost every day to ensure that you can 
enjoy every moment on the water.

COMFORT

All BAVARIA YACHTS are distinguished by their clever spatial 
design, high-quality materials and intelligent, detailed solutions.

SAFETY

Reliability: Every BAVARIA is certified, offering maximum 
safety in all conditions. 

ADDED VALUE

Bringing you more: More space, more extensive standard 
equipment and a worldwide service network are three 
examples of BAVARIA’s added value. 
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BAVARIA
CRUISER 
 34

VIEL YACHT IN DER  
ZEHN METER-KLASSE

Bei der BAVARIA CRUISER 34 ist es uns gelungen, das Wichtigste – 
Segelspaß und Raum  – in einem Schiff zu vereinen. Sie bietet ein 
Maximum an Raumnutzung und lässt durch die hohe Qualität der 
Ausstattung keine Wünsche offen. Mit zwei oder drei Kabinen, einem 
oder zwei Steuerständen, gibt es bei der BAVARIA CRUISER 34 eine 
maximale Varianz. 

A LOT OF YACHT IN A TEN METER PACKAGE – With the BAVARIA 
CRUISER  34, we have succeeded in creating a perfect balance bet-
ween sailing capabilities and space in one boat. The yacht maximises 
the available space, while the high quality features leave nothing 
to be desired. The BAVARIA CRUISER 34 comes in many different 
variations with two or three cabins and one or two helmstands. 
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FREIRAUM AUF GANZER LINIE 

Die BAVARIA CRUISER 34 überzeugt mit einem strukturiertem Decks-
layout und moderner Technik für ein leichtes Handling. Das Cockpit 
bietet jede Menge Platz und freie Wege von der Badeplattform bis 
zum Niedergang. Schon im Standard ist die BAVARIA CRUISER 34 mit 
leichten Composit Steuerrädern und hochwertigen Beschlägen aus-
gestattet. Mit vielen optionalen Features können Sie diese Yacht auf 
Ihre Bedürfnisse abstimmen.

COMPLETE FREEDOM ACROSS THE BOARD – Our customers love 
the BAVARIA CRUISER 34 with its structured deck layout and modern 
technology for easy handling. The cockpit offers ample space and a 
clear path from the bathing platform to the companionway. Even the 
standard BAVARIA CRUISER 34 model is equipped with lightweight 
composite steering wheels and high-quality amenities. You can adapt 
this yacht completely to your requirements due to the many optional 
features available.

EXTERIOR
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ZWEI KABINEN-VARIANTEN 
FÜR VOLLEN KOMFORT

Verzichten Sie unter Deck auf nichts. Sie haben hier alle Annehmlich-
keiten. Erhältlich als 2- oder 3-Kabinen-Version bietet Ihnen die 
BAVARIA CRUISER 34 alles für eine gute Zeit auf dem Wasser. Der 
große Salon und eine Pantry in L-Form, inklusive Herd, Spüle und Kühl-
box, sind ideal für bis zu sechs Personen ausgelegt und sorgen dafür, 
dass Sie sich auf ganzer Linie wohlfühlen. 

TWO CABIN VARIATIONS FOR FULL COMFORT – There is no need 
to forgo any creature comforts below deck. Everything is here, right 
where you need it. The BAVARIA CRUISER 34 in its 2- or 3-cabin 
version provides you with all you need for a wonderful time on the 
water. The large salon and an L-shaped galley including an oven, sink 
and cooler can easily accommodate up to 6 people and ensure that 
you feel completely at home. 

INTERIOR
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AUSSTATTUNG 
UND OPTIONEN

In die Saison 2020 startet die BAVARIA CRUISER 34 mit neuem Look, 
neuen Highlights im Standard und überrascht mit einer Reihe an 
Variationsmöglichkeiten im Interieur. 

The BAVARIA CRUISER 34 is set to embark on a fresh season in 2020 
with a new look as well as new highlights in the standard version. It 
offers a surprising variety of optional features for the interior. 
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Konfigurieren Sie sich Ihre ganz persönliche BAVARIA Yacht.
Configure your own personal BAVARIA yacht.

www.bavariayachts.com

FEATURES



Gesamtlänge 
Length 9,99 m

Länge Rumpf
Length hull 9,75 m

Länge Wasserlinie
Length waterline 9,15 m

Gesamtbreite
Beam overall 3,42 m

Tiefgang Gusseisenkiel (ca.)
Draught cast iron keel (approx.) 2,02 m

Tiefgang Gusseisenkiel als Flachkiel (ca.)
Draught cast iron keel as shallow keel (approx.) 1,58 m

Leergewicht (ca.)
Unloaded weight (approx.) 5.300 kg

Motor
Engine

Volvo Penta 
Saildrive D1-20

Motorleistung
Engine power 13,9 kW / 18 PS

Treibstofftank (ca.)
Fuel tank (approx.) 150 l

Wassertank (ca.)
Water tank (approx.) 150 l

Kabinen - Badezimmer
Cabins - bathrooms 2/3 - 1

Stehhöhe im Salon (ca.)
Height in saloon (approx.) 1,95 m

Großsegel / Rollfock (ca.)
Mainsail / furling (approx.) 51,00 m²

Masthöhe über Wasserlinie (ca.)
Height of mast above water line (approx.) 14,85 m

FEATURES
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